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Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Rosice 

Zasedání Školské rady číslo: 1 

Datum konání: 12. 12. 2017 

Za zřizovatele byli přítomni:  

 

Mgr. Josef Smékal 

Mgr. Jaroslav Světlík 

Jaroslav Weisman 

Za zástupce rodičů byli přítomni: 

Lucie Heroudková 
Kateřina Horáková 
Lucie Švecová 
 

Za pedagogické pracovníky byli přítomni: 

PaedDr. Jaroslava Kroupová 

Ing František Pokorný 

Mgr. Pavla Šoltésová 

 

Omluveni: 0 

Jednání svolal ředitel školy: 

Mgr. Petr Řezníček 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení ustavujícího zasedání ŠR  

2. Technický bod 

3. Volba předsedy ŠR 

4. Poslání a úkoly ŠR plynoucí ze zákona 561/2004 Sb. 

5. Jednací řád ŠR 

6. Diskuse, různé 

7. Závěr 

ad 1) Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin panem ředitelem Mgr. Petrem Řezníčkem, který 

přivítal všechny přítomné a popřál jim k jejich zvolení za členy školské rady. Zapisovatelkou 

byla navržena PaedDr. Jaroslava Kroupová, ověřovatelkou Mgr. Šoltésová.  

Hlasování: pro- 9 členů, proti- 0, zdržel se - 0 
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ad 2) Pan ředitel ZŠ Rosice, Mgr. Petr Řezníček konstatoval, že je přítomno devět z devíti 

členů školské rady a školská rada je usnášeníschopná. Pan ředitel rovněž navrhl program 

zasedání. 

Hlasování: pro- 9 členů, proti- 0, zdržel se - 0 

ad 3) Mgr. Petr Řezníček objasnil funkci ředitele v souvislosti se školskou radou (ŠR). Ředitel 

školy není členem ŠR, svolává první ustavující zasedání a řídí je do zvolení předsedy ŠR. 

Dalších zasedání ŠR se účastní na pozvání  ŠR. 

Pan ředitel se dotázal, zda jsou návrhy na předsedu ŠR. Paní Kroupová za pedagogické 

pracovníky navrhla Ing. Pokorného. Tento návrh byl podpořen panem tajemníkem 

Smékalem, že by bylo praktické, aby předseda byl ze školy. Další návrh nebyl podán. 

Hlasování: pro- 8 členů, proti- 0, zdržel se – 1 (Ing. Pokorný) 

Pan Ing. František Pokorný byl zvolen předsedou ŠR. Všem přítomným poděkoval za důvěru. 

 

ad 4) Úkoly ŠR ve smyslu zákona č. 561/20004 Sb 
Další jednání již řídil nově zvolený předseda. Pan Pokorný seznámil členy s paragrafem 167 a 

168 školského zákona, který se týká úkolů ŠR.  

 

ad 5) Byl také projednán „Jednací řád ŠR ZŠ Rosice“. Připomínky k tomuto bodu nebyly. 

Hlasování: pro- 9 členů, proti- 0, zdržel se - 0 

 

ad 6) Diskuse, různé: 

pan Mgr. Smékal informoval z porady tajemníků o věcech, které se týkají školství – 

rekonkurzy na ředitele, příprava změn ve financování regionálního školství, dopady inkluze. 

Vznesl dotaz, zda v rosické škole vzrostl počet asistentů. Pan Pokorný odpověděl, že nárůst 

asistentů je, že jsou již asistenti i na 2. stupni např. v 8. třídě a v současné době opět 

hledáme asistenta k žákovi z 1. třídy, který by měl nastoupit k 1. 1. 2018. 

Paní Švecová se dotázala, jaké požadavky musí splnit uchazeč o asistenta. Odpovídal pan 

ředitel, že přednost dostává uchazeč s pedagogickým vzděláním. Uchazeč s ukončeným 

středoškolským vzděláním maturitou jiného směru musí absolvovat 80 hodinové studium 

pro asistenty. Uchazeč se základním vzděláním potom má toto studium 120 hodinové. 

Paní Heroudková se zeptala, jak by se řešila docházka vozíčkářů do školy, když škola není 

bezbariérová. Pan ředitel odpověděl, že pokud by to bylo možné, byla by třída umístěna 

v přízemí. Pan starosta doplnil, že by se další přístup řešil např. plošinou.  

Členové se dohodli, že se budou scházet vždy v úterý od 15:00. Další termín zasedání nebyl 

určen zatím určen. 

Jednání bylo ukončeno v 15:40 hod. 

 

Zapsala:           Kroupová 

Zápis ověřil:    Šoltésová 


